
 
 
Beste commissieleden, 
 
U bespreekt vanavond het plan Strategie Zonnevelden. Ook ik heb dit plan gelezen en 
graag wil ik daar mijn gedachten over met u delen. 
 
Ik woon in de polder Kortrijk en heb daar een agrarisch bedrijf. Voor de polder Kortrijk 
zijn veel plannen en deze komen onze boerderijen niet ten goede. Nu wordt het ook nog 
aangewezen als focusgebied voor zonnevelden. 
 
Niemand is tegen zonnepanelen, alleen de manier waarop het nu gaat is niet goed.  
Door grote zonnepanelenvelden verdwijnt het verdiende geld niet in de samenleving 
maar komt bij grote bedrijven terecht. Dit heeft verwaarlozing van buurtschappen tot 
gevolg en daardoor ook veel sociale impact. Hopelijk kunt u dat met dit plan voorkomen, 
maar ik ben bang voor de addertjes onder het gras. 
De participatie vanuit projectontwikkelaars is nu al aan de gang. Bezwaren worden nu al 
monddood gemaakt. Het lijkt erop dat projectontwikkelaars zo de dienst kunnen 
uitmaken. 
 
Om dit te voorkomen heb ik een aantal vragen: 
1. Wordt voor de zonnevelden het bestemmingsplan gewijzigd en zo ja, voor 
hoeveel jaar? Wat gebeurt er als het bedrijf failliet gaat en de afspraken niet nakomt? 
2. Moeten ontwikkelaars een MER (milieu effect rapportage) laten maken voordat ze 
een vergunning aan kunnen vragen? 
 
En dan heb ik ook nog vragen over de inrichting van de zonnevelden:  
 
1. Welke grens voor bebouwing gaat de gemeente stellen? Nu is alles tot de weg 
ingetekend. Er is maar een beperkte oppervlakte dat vol gezet kan worden. Bijvoorbeeld 
omdat de sloten moeten blijven en de sloten moeten ook onderhouden worden. 
2. Volgens mij moet er goed naar het inpassingsplan gekeken worden. Onder 
andere door het verplichten van een groenstructuur en de naleving hierop door een 
extern bureau met een handhavingsclausule. We hebben slechte ervaring hiermee met 
het groen rondom het trafostation van Tennet. Er komt gewoon niets van terecht. 
3. De polder Kortrijk is ook aangewezen als zoekgebied voor het Aanvalsplan 
Grutto. De landbouw krijgt de zwarte piet toebedeeld dat het niet goed gaat met de 
weidevogels. Maar hoe moet dit goed gaan met zonnepanelen? 
4. Hoeveel effect zal de schittering van de zonnepanelen hebben op de bewoners 
en dieren? 
 
Ik zou hier willen bepleiten dat u eerst aan de gang gaat met het volleggen van al onze 
geschikte schuur- en staldaken, voordat u onze mooie weilanden vol laat leggen met 
zonnepanelen. 
Er echt veel mogelijk met zon op dak maar wordt vertraagd door de beperkte capaciteit 
van het laagspanning net en wij zien, zoals ik heb uitgelegd, heel veel nadelen voor 
zonnevelden. 


